

PRESENTATION

The following pages constitute the Annual Report (1979-1980) on Official Languages in the Department of External Affairs. In accordance with guidelines published by Treasury Board and the Public Service Commission, the report is subdivided into three parts.

Report I deals with the measures undertaken since the Official Languages Plan 1978-1979 to attain Government objectives. An assessment based on the results obtained highlights the strong points and those areas susceptible to improvement.

Report II defines, from a planning perspective, the objectives and the principal activities that the Department intends to pursue during the course of the next three years.

Lastly, Report III provides a comparison between the resources allocated for the Official Languages Program for the year 1978-1979 and those foreseen for the year 1979-1980. Furthermore, it specifies the manner in which the Department intends to save approximately \$100 000. during the 1979-1980 fiscal year.

PRESENTATION

Les pages suivantes constituent le Rapport annuel (1979-1980) sur les langues officielles au ministère des Affaires extérieures. Selon les lignes directrices émises par le Conseil du Trésor et la Commission de la fonction publique, ledit rapport est subdivisé en trois parties.

Le Rapport I fait état des dispositions prises depuis le Plan des langues officielles 1978-1979 pour atteindre les objectifs fixés par le Gouvernement. Une évaluation effectuée à la lumière des résultats obtenus fait ressortir les points forts et les points susceptibles d'être améliorés.

Le Rapport II, dans une optique de planification, définit les objectifs et les principales activités que le Ministère entend poursuivre au cours des trois prochaines années.

Enfin, le Rapport III établit une comparaison entre les ressources allouées au Programme des langues officielles pour l'année 1978-1979 et celles prévues pour l'année 1979-1980. En outre, il précise de quelle façon le Ministère entend faire une économie d'environ \$100 000 au cours de l'année financière 1979-1980.